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Beste Zoerselaar
Wat vliegt de tijd. Vandaag starten we aan de twee laatste jaren van de bestuursperiode. 

N-VA Zoersel werkt gestaag verder aan de realisatie van wat we in 2018 in ons programma schreven. En tegelijk zijn we bezig met de 
voorbereiding van de punten waarmee we in 2024 naar de kiezer trekken. Een stevige ploeg staat klaar om aan de kar te trekken. 
Onze druk bijgewoonde nieuwjaarsreceptie geeft mij alvast moed. 

Moed om door te zetten. Want ook 2022 was geen gemakkelijk jaar. De oorlog in Europa heeft zijn weerslag op ons dagelijks leven. 
Het klimaat vraagt meer en meer onze aandacht. En we hopen dat we corona eindelijk bedwongen hebben. 

Ik blijf – samen met onze bestuursleden en mandatarissen – geloven in de kracht van mensen. In samenwerking en in samenhang. In 
creativiteit en behulpzaamheid. In samen verantwoordelijkheid dragen. N-VA Zoersel is een partij die wil opbouwen. Het is uiteraard 
veel gemakkelijker altijd kritiek te spuien of initiatieven af te branden. Het is geen kunst om mensen tegen elkaar op te zetten en aan 
stemmingmakerij te doen. N-VA Zoersel wil samen met haar coalitiepartners besturen. Dat betekent dat we zeker onze accenten willen 
leggen, maar ook luisteren naar anderen, afwegingen maken en zo nodig naar compromissen zoeken. Zo werkt democratie. 

Wilt u ook uw steentje bijdragen? Spreek onze mandatarissen en bestuursleden gerust aan. Tot slot wens ik u een 
voorspoedig en gezond 2023. En met het licht op de gebeurtenissen in Europa: een vredevol jaar. 

Walda Van Onckelen
Voorzitter N-VA Zoersel

Bestuurslid in de kijker: 

MARCO OSIER
Marco Osier maakt sinds kort deel 
uit van ons afdelingsbestuur. Hij is 
ons jongste bestuurslid. We laten 
hem graag aan het woord.

“Ik ben 19 jaar en woon al heel mijn 
leven in Zoersel. Ik ging er naar 
de lagere school Kiekeboes en ik
ben vandaag actief bij KFC Sint Martinus Halle. Ik hoop dat Zoer-
sel een gemeente blijft waar iedereen graag leeft en opgroeit, met 
veel ruimte voor jongeren. Daarom zet ik mij in bij de N-VA. Ik 
wil een luisterend oor zijn voor de jonge Zoerselaren. Ik wil ervoor 
zorgen dat Zoersel positief blijft evolueren.”

Samenwerken loont!
De lokalen waar de senioren van Okra vergaderden, 
voldeden al lang niet meer aan hun noden. 
De Koninklijke Toneelvereniging Jukschot wou een
extra cafetariaruimte aan zaal ’t Klavier. 

Toenmalig schepen Michaël Heyvaert en schepen 
Danny Van de Velde namen het eerste initiatief. Okra 
en Jukschot staken de koppen bij elkaar en lieten hun 
dromen de vrije loop. De samenwerking leidt binnen-
kort tot een mooi resultaat: een kleine nieuwbouw aan 
De Vleugel, met uitzicht op de site Achterstraat. De 
toneelamateurs van Jukschot zullen dat lokaal enkele 
weken per jaar ’s avonds gebruiken, de senioren van 
Okra bijna alle dagen overdag. Een voordeel voor ieder-
een dus. De verenigingen hebben een aangepast modern 
lokaal dat efficiënt gebruikt wordt en ook ter beschik-
king staat van andere verenigingen. Dankzij de ligging is 
er veel meer sociale controle.
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Werken aan wonen 
in Zoersel 
Zoersel moet een groene gemeente blijven waar het goed om wonen is. N-VA Zoersel wil de dorpskernen versterken. 
De woonkwaliteit van de Zoerselaars staat daarbij bovenaan. 

Vele werven
Op de locatie ‘Lamme Goedzak’ in Zoersel verrijzen huizen en 
appartementen. Het oude, leegstaande gemeentehuis krijgt een 
nieuw leven met verschillende woongelegenheden. Ook op de 
site Van Pelt in Sint-Antonius en op de plaats van de parochie-
zaal in Halle komen woningen en appartementen, deels sociale 
huisvesting. 

Ingrijpende veranderingen
Al die nieuwbouw wijzigt deels het uitzicht van onze dorpsker-
nen. N-VA Zoersel wil een mix van gezinswoningen en appar-
tementen, met sociale en gewone huisvesting. Nieuwe woningen 
zijn goed geïsoleerd en ze beantwoorden aan alle moderne 
standaarden. 

Meer en kleiner
In Zoersel is het goed wonen. Ons inwonersaantal stijgt echter 
niet fors. Het aantal blijft schommelen rond de 22 000. Maar de 
samenstelling van onze bevolking verandert wel. Een kwart van 

de inwoners is ouder dan 65 jaar. 65,7 procent zijn huishoudens 
met maximum twee personen. De gewijzigde samenstelling van 
de bevolking vraagt om een aanpassing in het woningaanbod, 
zoals meer en kleinere woningen. 

Niet alles kan
De gemeente verleent vergunningen binnen de krijtlijnen 
bepaald door wetten, decreten en structuurplannen. 
De adviesraad gecoro beoordeelt grotere projecten en stuurt mee 
de beslissingen van het bestuur. De gemeente bepaalt niet alles 
zelf. Wie woningen bouwt, heeft ook rechten en kan tegen 
beslissingen van de gemeente (zoals het weigeren van een 
vergunning) in beroep gaan. Dat gebeurt steeds vaker. 

En buiten de kernen?
N-VA Zoersel trekt de kaart van de inbreiding. Buitengebieden 
dienen zo veel mogelijk gevrijwaard te blijven van bebouwing, 
al is dat een moeilijke oefening. Eigenaars die bouwgronden 
bezitten, hebben uiteraard ook rechten. 

zoersel@n-va.be



Cultuur maakt gemeenschap
Cultuur is belangrijk voor N-VA Zoersel. Cultuur verbindt en weeft een verrijkend netwerk. 
We mogen trots zijn op de vele culturele initiatieven in Zoersel. 

Ons uitgangspunt: burgers aan zet
Onze cultuurverenigingen, kunstenaars en geïnteresseerde 
burgers nemen talrijke initiatieven. N-VA Zoersel is voorstander 
van een voorwaardenscheppend beleid. De gemeente hoeft niet 
alles zelf te organiseren, maar treedt binnen bepaalde krijtlijnen 
op als ondersteuner en partner. Verenigingen, werkgroepen en 
raden nemen het initiatief en de gemeente ondersteunt waar no-
dig. Waar er een leemte ontstaat, kan de gemeente – via advies-
raad of werkgroepen – zelf mee initiatief nemen. 

Kunst voor iedereen
In onze openbare ruimte vindt u heel wat kunstwerken. Voor 
N-VA Zoersel moet iedereen van kunst kunnen genieten. 
Werken van onder anderen Joanna Mowbray, Paul Gees, Paul 
Ibou, Pol van Esbroeck, Mariëtte Coppens, Jan Dries, Daniëlle 
Goffa, Frans Van Giel en Wilfried d’Hond kunt u in de gemeen-
telijke gebouwen of in openlucht bewonderen. Kiekeboe waakt 
in het dorp over de school. Schilderingen verfraaien de saaie 
nutskasten. En op onze kerkhoven stemt poëzie tot nadenken. 
De band met Zoersel is bij de meeste van de kunstenaars niet 
ver weg. 

Een bib in elk dorp
N-VA Zoersel blijft voorstander van een volwaardig bibliotheek-
filiaal in elke dorpskern. De bib is de meest laagdrempelige 
cultuurlocatie. Ze is voor iedereen vrij toegankelijk. Ze wijst 
kinderen de weg naar het boek via activiteiten en schoolbezoe-
ken. Het gebouw in Zoersel dorp is een voorbeeld. Het is een 
ontmoetingsplaats waar Zoerselaren terecht kunnen voor een 
babbel, om te studeren, te lezen, te debatteren, cursussen te 
volgen en natuurlijk boeken te ontlenen. In Sint-Antonius gaat 
de gemeente voor een nieuw gebouw. 

Tentoonstellingen
De wisselende tentoonstellingen in de Bijl zijn in de ruime om-
geving een begrip. De permanente exposities in het Lindepavil-

joen, het Heemhuisje en het Diamantmuseum zijn waardevolle 
getuigen van het verleden. Ook in het administratief centrum 
vinden geregeld tentoonstellingen plaats. 

Evenementenloket actief
N-VA Zoersel wil zo weinig mogelijk administratieve romp-
slomp. Een evenement aanvragen kan eenvoudiger. Een digitaal 
evenementenloket maakt het mogelijk om zeven dagen op ze-
ven, 24 uur op 24 uur een evenement, materialen en een subsidie 
aan te vragen. 

Infrastructuur voor verenigingen
Het Zonneputteke in Zoersel verdwijnt. In overleg met de 
verenigingen zijn er oplossingen op maat uitgewerkt. Als de 
nieuwe infrastructuur er staat, kunnen de oude gebouwen 
eindelijk gesloopt worden. 

De N-VA realiseert!
N-VA Zoersel is er trots op dat heel wat elementen uit het pro-
gramma waarmee we in 2018 naar de kiezer trokken – onder 
meer op het vlak van cultuur – ook daadwerkelijk gerealiseerd 
zijn en worden.

Gemeenteraadslid Rita 
Laureyssens komt  
regelmatig op het kerkhof. 

Fractieleider Karin Verbiest 
heeft een boontje voor Kiekeboe. 

Gemeenteraadslid Michaël Heyvaert 
bij een werk van Joanna Mowbray, 
zijn favoriete kunstwerk.

www.n-va.be/zoersel
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FEDERALE BEGROTING
VAN REGERING-DE CROO IS 
ALLERSLECHTSTE VAN EUROPA

Premier De Croo belazert ons met foute cijfers. Daarvoor moest
zelfs zijn eigen staatssecretaris wijken. De feiten zijn nochtans 
helder: België heeft de allerslechtste begrotingscijfers van de 
hele eurozone. Alle broodnodige hervormingen rond de 
arbeidsmarkt en pensioenen blijven uit.” 

“

Sander Loones
N-VA-Kamerlid

Matthias Diependaele
Vlaams minister van Begroting
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Verwacht begrotingssaldo in 2024

VLAANDEREN WÉL OP WEG NAAR
BEGROTINGSEVENWICHT IN 2027

In de Vlaamse begroting geen ‘materiële fouten’ zoals in de federale! 
De Vlaamse Regering zet koers naar een begrotingsevenwicht in 2027. 
We zijn verantwoordelijke politici. Daarom weigeren we de miserie van 
vandaag door te schuiven naar de generaties van morgen. We hebben
de moed om moeilijke problemen nu op te lossen.”

2022 2023 2024 2025 2026 2027

Saldo na correcties begrotingsdoelstelling
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